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BIJEENKOMST NAZATEN PLANTAGE HANOVER/ MAWAKABO ZONDAG 06 SEPTEMBER 2015, MARIPAKONDRE, DISTRICT PARA 

(EEN SAMENVATTING) 

 

Dhr. Henry Klas opende de bijeenkomst om 11.10u en vroeg de ca. 35 aanwezige erfgenamen om de bijeenkomst 20 min. 

later aan te vangen, in afwachting van nog meer nazaten. Hij schorste toen de bijeenkomst. Om 11.30u werd de bijeenkomst  

hervat. Klas verwelkomde wederom de aanwezige nazaten. Hij vroeg alvorens verder te gaan  om 1 minuut stilte “gi den 

bigisma di go na wi fesi”. Klas gaf aan dat Stichting Jongeren Hanover de nazaten bijeen heeft geroepen om van gedachten 

te wisselen over: hoe verder te gaan met de plantage. Hij zei het jammer te vinden dat niemand van het bestuur er is om 

van haar kant het een en ander te vernemen. Klas stelde dat andere plantages voortuitgaan, maar dat er in Hanover een 

stilstand lijkt te zijn. Vanuit de leiding van de plantage zijn er weinig (merkbare) acties ondernomen om de gewenste 

veranderingen tot stand te brengen in de plantage.  

Klas gaf toen het woord aan Helmut Gezius. Deze dankte de aanwezige nazaten alvast voor hun aanwezigheid.  Zij konden 

plenair op drie vragen ingaan. Dit om de gedachten wisseling te leiden en de bijeenkomst te eindigen met een duidelijke 

boodschap naar het bestuur toe en naar de nazaten zelf. Gezius begon met in te leiden dat het huidige bestuur gekozen is 

op 18 februari 2012, maar sedert die datum geen ALV heeft uitgeschreven om te praten over haar plannen mbt de 

ontwikkeling van de plantages. 

 

De eerste vraag die Gezius de aanwezige nazaten daarom stelde was of zij tevreden zijn met wat er is gebeurd in de 

plantages de afgelopen drie jaar. Er bleek niemand die aangaf tevreden te zijn met de gang van zaken in de plantages de 

afgelopen drie jaar.  

Gezius ging toen over naar de tweede vraag: hij vroeg de nazaten aan te geven waarmee zij niet tevreden zijn geweest. 

Hierbij vroeg hij, dat ze zich niet alleen uitspreken over het bestuur van de plantage, maar ook over de participatie van de 

nazaten. De aanwezigen waren over het algemeen niet te spreken over het feit date r nauwelijks sprake is van actief besturen 

van de plantages en het gebrek aan transparantie. Ook gaven sommige aanwezige nazaten aan dat de geringe inspraak en 

betrokkenheid van nazaten bij het besturen van de plantages ook beter moet worden. Nazaten moeten zich ook niet 

verschuilen achter de tekortkomingen van het bestuur.  

 

De volgende acties zijn als antwoord gegeven op de vraag wat er vanaf nu moet gebeuren om verandering te brengen in de 

ongewenste situatie. 

 

1. Het bestuur moet ingaande 09 september, een ALV (plantage bijeenkomst) uitschrijven binnen 14 dagen; uitgaande 

van 09 september is dat uiterlijk 23 september. 

2. Indien het bestuur niet reageert en de ALV niet uitschrijft, krijgt zij een rappelschrijven, waarin wordt aangegeven 

dat zij alsnog de gelegenheid heeft om binnen zeven dagen na den 23ste september de ALV uit te schrijven.  

3. Als het bestuur na de tweede brief (het rappelschrijven) geen ALV uitschrijft, behouden de nazaten het recht een 

ALV uit te schrijven om de bestuurlijke veranderingen cq. bestuursverandering in gang te zetten. 

4. De brieven worden met ondersteuning van het collectief verstuurd naar het bestuur. 

5. Mensen die belangstelling hebben om zitting te nemen in het bestuur zullen op basis van criteria verkozen moeten 

worden. 

 

 

Helmut Gezius bedankte de aanwezige nazaten voor hun participatie en  drukte hen op het hart stand by te blijven voor de 

uit te schrijven ALV. De bijeenkomst eindigde om 13.30u 

 

Namens de (aanwezige) nazaten, 

 

Stichting Jongeren Hanover 

 

 


